
Styrelsemöte för U-Schack 
Närvarande: Erik Degerstedt, Urban Lundbäck, Filip Björkman, John Svensson, 

Rasmus Myklebust 
Tid och plats: Söndagen den 30 mars 2025 kl. 17.00 VSK klubblokal, Källgatan 9A 
 

1. Mötets öppnande 
Erik öppnade mötet kl. 17.15 

2. Godkännande av dagordning och kallelse 
Dagordning och kallelse godkändes. 

3. Val av mötesfunktionärer 
Erik valdes till mötesordförande och Urban till sekreterare. 

4. Föregående protokoll 
Föregående styrelsemötesprotokoll 2024-12-15 godkändes och lades till handlingarna. 

5. Ekonomisk redogörelse 
- Urban har kollat villkor för Swish hos Marginalen bank som avhandlades på föregående 
möte. Marginalen har inte Swish företag där man får ett mobilnr utan bara Swish handel som 
används av butiker vid kassabetalning eller vid beställning från webbshop dvs inte aktuellt för 
oss. 
- Den ekonomiska redogörelsen gicks igenom. Räkenskapsåret avslutas 1/5 och det mesta är 
bokfört. Dock tillkommer en del utgifter för Västmanlandsfinalen S4an 30/3, gissningsvis ca 
6000 kr som budgeterat, och för Vårdraget/GP 12/4. SSF bidrag för ungdomsklubbar har inte 
kommit in ännu, men borde göra det under verksamhetsåret. 
- Några utgiftsposter blev lägre än beräknat eller har bortfallit helt så prognosen är ett litet 
plusresultat för verksamhetsåret. 

6. Tävlingskommittén (sammankallande Urban Lundbäck) 
- Alice Xiong VSK kom på 4:e plats i Flick-SM klass A och Maria Fattal VSK 15:e i klass D. 
- Ludvig Carlsson Västerås SK vann Karlstad Open för tredje året i rad. 
- Schackfyranmästaren spelades 23/3 i Stadshuset med 26 deltagare. Tyvärr dök 6 av 
föranmälda deltagare inte upp. Staffan Jansson spelade ett parti mot segraren Ameen Fattal.  
Det blev en hård kamp där båda fick ont om tid och det slutade med remi. 
Olle Sjölund VSK var på plats och informerade om klubbens verksamhet. Många föräldrar 
frågade Olle om klubbträningar mm och troligen kan informationen locka några nya 
schackspelare till klubben. 
- Kiaan Dhut VSK kom på 14:e plats i Snabbschack-SM för knattar födda 2015-. I Miniorklassen 
2012-2014 deltog tre spelare från VSK nämligen Daniel Rivani 22:a, Kira Moskvitina 23:a och 
Zakhar Vedeneev 28:a. 
- Skollag-DM spelades återigen i Surahammar. 19 lag deltog varav 12 från Tuppkärrsskolan 
Surahammar. Alla segrande lag kom från  Västerås, Chess Monsters (Mälarparkskolan) vann i 
lågstadieklassen, Ekbergaskolan mellanstadiet och Noblaskolan Hagaberg högstadiet. 
- Tuppendraget ersatte Suradraget denna säsong. Deltagandet var mycket bra, 48 totalt i alla 
tre klasserna jämfört med 18 i fjol då tävlingen gick i Västerås. Segrare blev: Kiaan Dhut L, 
Daniel Rivani M och Eric Blomberg HG. 
- Säsongavslutande Vårdraget spelas lördag 12/4 då även priser för Västmanlands GP delas ut. 
-  VSK lag 1slutade efter stor dramatik på andra plats i Superettan och är därmed tillbaka i 
Elitserien. I de två sista matcherna besegrades seriesegrande Luleå och slutliga trean 
Helsingborgs ASK som i slutändan hade samma matchpoäng 13 som VSK men 40,5 
partipoäng mot 41 för VSK!  
VSK lag 2 slutade 4:a i div I:2. I div II:2 lyckades VSK 3 precis undvika nedflyttning genom att bli 
7:a före Västerås ASK som därmed flyttas ned till div. III. 
- Tävlingskalender för 2025-26 tas fram av  Urban och John före hösten.  
Undvik att lägga lokala tävlingar samtidigt som sammandrag i allsvenskan eftersom Rasmus 
kan bli uttagen som domare där. 

 



7. Schackfyrankommittén (sammankallande Urban Lundbäck) 
- 30 klassbesök har gjorts i länet, 14 utanför Västerås av Urban, 8 i Västerås av Petra och Urban 
tillsammans, 6 i Västerås av Urban ensam och 2 i Västerås av Petra ensam. 
- Kommunkval har hållits på plats för Västerås, Surahammar, Hallstahammar och Arboga. För 
övriga kommuner har intresset varit svagt, t.ex. inte en enda klass från Sala anmäld och endast 
en från Köping. Digitalt kommunkval hölls i SSF:s regi och sammanslaget för Kungsör och 
Köping. 
- Många skolschackklubbar har bildats. 
- 34 klasser med total 518 spelande deltog i regionfinalen för Västmanland 30/3 varav de 7 
främsta gick till riksfinalen i Uppsala 28/5. Gäddeholmsskolan 4a segrade i regionfinalen. 
- Urban meddelade att han inte kommer att ansvara för Schackfyran i Västerås kommun 
kommande säsong, men kvarstår som ansvarig för resten av länet. Filip meddelade att VSK 
ställer sig positiva till att ta över ansvaret för Västerås. Urban bjuds in till VSK styrelsemöte 
13/4 för att redovisa vad VSK behöver  göra på grund av detta. Urban bistår med erfarenheter 
och dokument. 

8. Utbildningskommittén (sammankallande Erik Degerstedt) 
- Det blev inget läger vid sportlovet pga problem att hitta lokal. 
Erik kollar med Västeråsgården Söderbärke och med Kolsva för kommande läger. 
- Vid SSF:s ungdomsledarkurs i Västerås 25-26/1 deltog Rasmus och Urban från U-Schack. 
 

9. U-Schack kongress 10/6 18.00 
-  Erik kallar och frågar i samband med kallelsen om klubbarna har några parentationer att 
anmäla till kongressen.  
 Urban och Erik hjälps åt med verksamhetsberättelse. Urban ser till att revisorerna får 
underlag för revision. 
- Erik och Rasmus kollar inför kongressen om några uppdateringar till våra stadgar behövs 
med anledning av SSF:s mall för distriktsstadgar. 
- Ingen valberedning finns så styrelsen tar hand om att tillfråga kandidater. 
Urban tillfrågar Jan Cederblad Surahammar. 
- Sedvanligt föreslår styrelsen till kongressen att avgiften till U-Schack är den av SSF beslutade 
avgiften + 30 kr för seniorer och +0 kr för juniorer. 
- Vid U-Schacks kongress utses representant från U-Schack till SSF:s kongress 29/6. 

10.  Övriga frågor 
- Distriktsledarkonferensen rapport. Information om vad SISU kan hjälpa till med.  
- Urban har frågat Hannah Koivisto SISU om våra S4an-tävlingar omfattas av SISU försäkringar, 
men bara fått svaret att hon tagit upp saken med Folksam och frågat om hur det fungerar 
med medlemsorganisationer som Schackförbundet, men hon väntar fortfarande på svar. 
 

11. Mötets avslutande och nästa möte  
Mötet avslutades kl. 18:10. 
Nästa möte blir 2025-08-31 kl 17.00. Erik kallar. 
Övriga styrelsemöten prel. 14/12 2025 och 12/4 2026. 

 
 
____________________________  ____________________________ 
Erik Degerstedt, ordf, och   Urban Lundbäck, sekreterare 


